
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1311
Mener ministeren, at det generelt ville være seriøst og ordentligt, hvis man forholder sig 
til overbelægning i fængsler og arresthuse, før man foreslår stafskærpelser eller andre 
initiativer, som kan forværre kapacitetsproblemerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Steffen Larsen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på steffen.larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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